

Bartley Secondary School
Secondary One
Term One Weighted Assessment (WA) Schedule 2026

Week [Date range]	Subject	Subject Group	Topic
5 [2/2 - 6/2]	English	G3	1. Editing - Connectors of Sequence - Past Tense - SVA 2. Comprehension Section B
		G2	1. Editing - Connectors of Sequence - Past Tense - SVA 2. Comprehension Section B
		G1	1. Grammar Cloze 2. Vocabulary Cloze 3. Comprehension
6 [9/2 - 13/2]	Chinese Language	HCL	字词:单元一 技能:通过人物描写分析人物特点 + 比喻句 测验项目: 1. 综合填空 2. 词语替换 3. 病句修改 4. 阅读理解一 5. 阅读理解二
		G3	字词:单元一 技能:通过人物描写分析人物特点 + 比喻句 测验项目: 1. 填写词语 2. 选词填空 3. 综合填空 4. 阅读理解
		G2	字词:单元一 核心 + 巩固 技能:通过人物描写分析人物特点 + 比喻句 测验项目: 1. 填写词语 2. 选词填空 3. 综合填空 4. 阅读理解
		G1	字词:单元一 生活空间 + 核心 测验项目: 1. 连接词语 2. 选词填空 3. 语文应用 4. 阅读理解一

Week [Date range]	Subject	Subject Group	Topic
6 [9/2 - 13/2]	Malay Language	HTML	Bahasa & Kefahaman Objektif
		G3	Bahasa & Kefahaman Objektif
		G2	Bahasa & Kefahaman Objektif
		G1	Bahasa & Kefahaman Objektif
6 [9/2 - 13/2]	Tamil Language	G3	<ul style="list-style-type: none"> குறில் - நெடில் மரபுத்தொடர்கள் முன்னுணர்வுக் கருத்தறிதல்
		G2	<ul style="list-style-type: none"> குறில் - நெடில் மரபுத்தொடர்கள் முன்னுணர்வுக் கருத்தறிதல்
		G1	<ul style="list-style-type: none"> முன்னுணர்வுக் கருத்தறிதல் பட விளம்பரம் மொழிப்பயன்பாடு
6 [9/2 - 13/2]	Art	All	Food Avatar: A Self-Portrait of Me Performance Task commence in Week 2
8 [23/2 - 27/2]	History	G3	Chronology How to tell time 1 inference question
		G2	Chronology How to tell time 1 inference question
8 [23/2 - 27/2]	Literature	G3	Unseen Poetry (essay) 1. Impressions 2. Feelings
		G2	Unseen Poetry (essay) 1. Impressions 2. Feelings

Week [Date range]	Subject	Subject Group	Topic
8 [23/2 - 27/2]	Math	G3	Chapter 1 Factors and Multiples Chapter 2 Real Numbers
		G2	Chapter 1 Factors and Multiples Chapter 2 Real Numbers
		G1	Chapter 1 Numbers Chapter 2 The four Operations on Numbers
8 [23/2 - 27/2]	Science Submission week for Project Work	G3	Chapter 1: The Scientific Endeavour <i>Remark: Project work will commence in week 5.</i>
		G2	Chapter 1: The Scientific Endeavour <i>Remark: Project work will commence in week 5.</i>
9 [2/3 - 6/3]	Science	G1	Topic 1: Laboratory Measurements and Procedures
9 [2/3 - 6/3]	Geography	G3	World Map <ul style="list-style-type: none"> • Continents and Oceans • Latitude and Longitude Water (until water cycle)
		G2	World Map <ul style="list-style-type: none"> • Continents and Oceans • Latitude and Longitude Water (until water cycle)
9 [2/3 - 6/3]	FCE Submission week for course work	All	Briefing will be done on Week 7. <i>Muffin Making</i> Week 8: plan their recipe, calculate the cost, prepare the muffins, and Week 9: prepare & present their creation with justifications. All WAs will be conducted during curriculum time except for those indicated otherwise. <i>Remark: Project work will commence in week 9-10.</i>
<p>Please note that</p> <ul style="list-style-type: none"> • All WAs will be conducted during curriculum time except for those indicated otherwise. • Actual dates for the various WAs will be shared with the parent/guardian via PG by T1W4, Monday. • Absence from WA must be supported by a valid Medical Certificate otherwise a zero mark will be awarded for the paper that the student has missed. 			